
Protokół Nr LXX/2023
z LXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się w dniu 30 stycznia 2023 roku

w Urzędzie  Miejskim w Łowiczu

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.00, a zakończyła o godzinie  15:50. 

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Porządek obrad przed zmianami:
1. Otwarcie obrad LXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołów z LXVI, LXVII, LXVIII, LXIX Sesji Rady Miejskiej.
4. Uchwalenie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miasto  Łowicz  na  lata  

2023- 2033 i uchwalenie budżetu na 2023 rok:
a) opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2023-2033 i projektu budżetu na 2023 rok,
b) opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dotycząca  możliwości  sfinansowania
planowanego deficytu budżetowego Miasta Łowicza w 2023 roku,
c) opinie  poszczególnych  komisji  Rady  Miejskiej  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2023-2033 i projektu budżetu na 2023 rok,
d) dyskusja  i  wnioski  do projektu Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miasto
Łowicz na lata 2023-2033 i projektu budżetu na 2023 rok z autopoprawkami,
e) podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Miasto Łowicz na lata 2023-2033, 
f) podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  na  2023  rok  wraz  z
autopoprawkami.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości górnych stawek opłat za usługi
w zakresie odbierania odpadów komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz
osadników  w  instalacjach  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  i transportu  nieczystości
ciekłych  od  właścicieli  nieruchomości  z  terenu  Gminy  Miasta  Łowicza,  którzy  nie  są
obowiązani do ponoszenia opłat na rzecz gminy.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa
drogowego  dróg  gminnych  Miasta  Łowicza  na  cele  niezwiązane  z  budową,  przebudową,
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Łowicza
w związku z niewykonywaniem przez niego czynności  nakazanych prawem, polegających na
zapewnieniu  dostępu  do  danych  przestrzennych  dotyczących  miejscowych  planów
zagospodarowania przestrzennego.

8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  statutu  Zakładu  Ekonomiczno-
Administracyjnego w Łowiczu.

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały zmieniającego  uchwałę  Nr  V/43/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu  z  dnia  24  stycznia  2019 r.  w sprawie  zasad  zwrotu  wydatków na  świadczenia
niepieniężne w formie posiłku i świadczenia rzeczowe w postaci produktów żywnościowych
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dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i domu” na lata 2019-
2023.

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  Nr  V/44/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu  z  dnia  24  stycznia  2019  r.  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego
uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego
na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2019-2023.

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  Osłonowego  w  ramach
Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie Miasto Łowicz na rok 2023””.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Łowicza na lata  2023-2027.

13. Interpelacje i zapytania.
14. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
15. Sprawy różne - dyskusja.
16. Przyjęcie planów pracy komisji i Rady Miejskiej na 2023 rok.
17. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
18. Zakończenie obrad LXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1.
Otwarcia obrad LXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej
Jacek Wiśniewski. 
Powitał Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego,  Zastępcę  Burmistrza  Pana
Bogusława  Bończaka,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię  Więckowską,  Naczelników  Wydziału,
Dyrektorów jednostek  organizacyjnych  miasta  pracowników Urzędu Miejskiego,  przedstawicieli
mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  na  Sesji  Rady  Miejskiej
obecnych jest 21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.
jest 21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  złożył  podziękowania  dla  Pani  Jadwigi
Kardjalik wieloletniej pracownicy Biura Rady Miejskiej w związku z odejściem na emeryturę. 

Powitał na stanowisku nową Panią Komendant Powiatowej Policji Monikę Hurko-Nesterowicz.

Ad.2
Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek obrad
LXX Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  wpłynęło  pismo
Burmistrza Miasta Łowicza o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki nr III do projektu
budżetu Miasta Łowicza na 2023 rok.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie  wprowadzenia  do  porządku  obrad  autopoprawki  nr  III  do  projektu  budżetu  Miasta
Łowicza na 2023 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

17 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  autopoprawka  została
wprowadzona do porządku obrad bezwzględną większością głosów.

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Jakub  Wolski,  Radny  Robert  Wójcik,  Przewodniczący  Rady
Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  Radny  Krzysztof  Janicki,  Radny  Michał  Zieliński,  Radny  Michał
Terenowicz, Radny Paweł Pięta,  Radny Michał Trzoska, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz, Pan
Wojciech Rykowski Główny Specjalista w Wydziale Inwestycji, Radny Lech Aniszewski, Radny
Józef Szczepanik.

Ad. 3
Protokół z LXVI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że  skoro  uwag nie  zgłoszono,
protokół z LXVI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.
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Protokół  z  LXVII Nadzwyczajnej Sesji  został  wyłożony w Biurze  Rady Miejskiej  oraz na sali
obrad. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że  skoro  uwag nie  zgłoszono,
protokół z LXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.

Protokół z  LXVIII Nadzwyczajnej  Sesji  został  wyłożony w Biurze Rady Miejskiej  oraz na sali
obrad. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że  skoro  uwag nie  zgłoszono,
protokół z LXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.

Protokół z LXIX Nadzwyczajnej Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.
Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że  skoro  uwag nie  zgłoszono,
protokół z LXIX  Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.

Ad. 4
Projekt  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miasto  Łowicz  na  lata  2023-2033  -
przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Miasta Łowicza

(stanowi załącznik)

Projekt  budżetu  Miasta  Łowicza  na  2023  rok  wraz  z  autopoprawkami -  przedstawi  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Ad.  4a) Opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Gminy  Miasto  Łowicz  na  lata  2023-2033  i  projektu  budżetu  na  2023  rok  –
przedstawił Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

Ad.  4b)  Opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dotycząca  możliwości  sfinansowania
planowanego deficytu budżetowego Miasta Łowicza w 2023 roku -  przedstawił Pan Krzysztof
Jan Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

Ad.  4c) Opinię  poszczególnych  Komisji  Rady  Miejskiej  w  sprawie  projektu  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2023-2033 i projektu budżetu na 2023 rok
- przedstawili Przewodniczący Komisji:

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Rady przedstawił Przewodniczący Komisji Michał
Terenowicz
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski
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(stanowią załączniki)

Ad. 4d) dyskusja i wnioski do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2033
i projektu budżetu na 2023 rok

Radny  Henryk  Zasępa zgłosił  wniosek  do  projektu  budżetu  Miasta  Łowicza  na  2023  roku
o zwiększenie o kwotę 20 000 zł wydatków na wydanie kolejnego podwójnego tomu Roczników
Łowickich. 

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Robert  Wójcik,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek
Wiśniewski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski, Radny Lech Aniszewski, Radny
Józef  Szczepanik,  Pan Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta  Łowicza,  Pan Arkadiusz  Podsędek
Skarbnik  Miasta,  Pan  Janusz  Michalak  Dyrektor  Zakładu  Usług  Komunalnych,  Radna  Zofia
Wielemborek, Radny Michał Trzoska.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewki ogłosił przerwę.

Przerwa od 12:37 do 13:54.
Po przerwie

Radny Henryk Zasępa wycofał zgłoszony wcześniej wniosek do projektu budżetu Miasta Łowicza
na 2023 roku.

Ad. 4e 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miasto Łowicz  na lata 2023-2033.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
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16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

11 „za”, 3 „przeciw”, 7 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę nr LXX/489/2023

Ad. 4f
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie uchwalenia  projektu  budżetu  na  2023  rok wraz
z autopoprawkami.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

11 „za”, 4 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
większością głosów:
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Uchwałę nr LXX/490/2023

Ad. 5
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  górnych  stawek  opłat
za usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych,  opróżniania  zbiorników
bezodpływowych  oraz  osadników  w  instalacjach  przydomowych  oczyszczalni  ścieków
i transportu  nieczystości  ciekłych  od  właścicieli  nieruchomości  z  terenu  Gminy  Miasta
Łowicza, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat na rzecz gminy -  przedstawił  Pan
Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta-  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Michał Terenowicz.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że jest kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  górnych  stawek  opłat  za usługi
w zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych,  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  oraz
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych od
właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Miasta Łowicza, którzy nie są obowiązani do ponoszenia
opłat na rzecz gminy .

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
18. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
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20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

17 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
większością głosów:

Uchwałę nr LXX/491/2023

Ad. 6
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa
drogowego  dróg  gminnych  Miasta  Łowicza  na  cele  niezwiązane  z  budową,  przebudową,
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg gminy - przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik
Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta-  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Michał Terenowicz.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że jest kworum i  zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego
dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem
i ochroną dróg gminy.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
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17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
większością głosów:

Uchwałę nr LXX/492/2023

Ad. 7

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Łowicza
w związku z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na
zapewnieniu  dostępu  do  danych  przestrzennych  dotyczących  miejscowych  planów
zagospodarowania przestrzennego – przedstawił  Pan Jacek  Wiśniewski,  Przewodniczący Rady
Miejskiej w Łowiczu. 

(stanowi załącznik)

Opinię  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Józef
Szczepanik.

(stanowi załączniki)

W dyskusji wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału
Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że jest kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Burmistrza  Miasta  Łowicza  w
związku  z  niewykonywaniem  przez  niego  czynności  nakazanych  prawem,  polegających  na
zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
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12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr LXX/493/2023

Ad. 8

Projekt  uchwały  w  sprawie zmiany  statutu  Zakładu  Ekonomiczno-Administracyjnego
w Łowiczu  -  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno
-Administracyjnego.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wziął udział: Radny Robert Wójcik.

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego
w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
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12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr LXX/494/2023

Ad. 9

Projekt  uchwały  zmieniającego  uchwałę  Nr  V/43/2019  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  z  dnia
24 stycznia 2019 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia niepieniężne w formie
posiłku  i  świadczenia  rzeczowe  w  postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób  objętych
wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek  w  szkole  i  domu”  na  lata  2019  -2023  –
przedstawiła  Pani  Urszula  Markowicz  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Łowiczu..

(stanowi załącznik)

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę Nr V/43/2019 Rady Miejskiej  w Łowiczu
z dnia 24 stycznia 2019 r. w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia niepieniężne w formie
posiłku  i  świadczenia  rzeczowe  w  postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób  objętych
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i domu” na lata 2019 -2023.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
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7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie: 

Uchwałę Nr LXX/495/2023

Ad. 10
Projekt  uchwały  zmieniającego  uchwałę  Nr  V/44/2019  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  z  dnia
24 stycznia  2019  r.  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego
do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku
lub żywności  dla  osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek  w szkole  i  w
domu” na lata 2019-2023 – przedstawiła Pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Łowiczu.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę Nr V/44/2019 Rady Miejskiej  w Łowiczu
z dnia  24  stycznia  2019  r.  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego
do świadczenia  pieniężnego z pomocy społecznej  w formie  zasiłku  celowego na zakup posiłku
lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”
na lata 2019-2023.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie: 

Uchwałę Nr LXX/496/2023

Ad. 11
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Osłonowego w ramach Programu „Korpus
Wsparcia  Seniorów” w Gminie  Miasto  Łowicz  na  rok  2023”  –  przedstawiła  Pani  Urszula
Markowicz Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radna  Zofia  Kroc,  Pani  Urszula  Markowicz  Dyrektor  Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu, Radny Robert Wójcik.

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia  „Programu Osłonowego w ramach Programu
„Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie Miasto Łowicz na rok 2023”.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie: 

Uchwałę Nr LXX/497/2023

Ad. 12
Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  programu  gospodarowania
mieszkaniowym  zasobem  Gminy  Miasta  Łowicza  na  lata  2023-2027  –  przedstawiła  Pani
Monika Jagieła Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych i Działalności Gospodarczej.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  programu  gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Łowicza na lata  2023-2027.
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1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większości głosów: 

Uchwałę Nr LXX/498/2023

Ad. 13
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że odpowiedzi na interpelacje
i zapytania zostały udzielone.

Radny Michał Terenowicz złożył interpelacje w sprawie:

 utwardzenia terenu na przystanku autobusowym przy ul. Armii Krajowej przy 
budynku 50a,

 namalowania przejścia dla pieszych umożlwiającego dojście do przystanku przy 
ul. Armii Krajowej przy budynku 50a,

 rewitalizacji drogi znajdującej się na działkach 1090/18, 1090/26 (os. Korabka),

 poprawienia chodnika i placu przed sklepem spożywczym (os. Korabka).
(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik w imieniu  Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył zapytania:
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 Kiedy będzie wyrównana pozostała część ul. Czajki?

 Ilu mieszkańców miasta wystąpiło o odszkodowanie za uszkodzone pojazdy mechaniczne na 
ul. Czajki?

 Jakie działania podjęło lub podejmie Miasto, aby stać się właścicielem całości gruntu 
potrzebnego pod budowę ul. Czajki?

 Czy będzie zbudowany chodnik na całej ul. Czajki?

 Kiedy planowane jest zakończenie inwestycji na ul. Czajki?

 Kiedy będą przeprowadzone przetargi na sprzedaż gruntów pod garaże na ul. Czajki i ul. 
Armii Krajowej?

 Kiedy będą naprawione lampy solarne na placu zabaw przy ul. Włókienniczej? Czy montaż 
takich lamp opłaca się?

(stanowi załącznik)

Radny  Lech  Aniszewski  w  imieniu   Klubu  Radnych  „Łowickie.pl”  złożył  interpelacje  w
sprawie:

 w sprawie kosztów energii elektrycznej na rok 2023,

 w sprawie imiennego  wykazu  wszystkich  delegacji,  ich  kosztów oraz  wszystkich
zwrotów kosztów użytkowania  pojazdów prywatnych  do celów służbowych za lata  2021-
2022.

(stanowią załączniki)

Radna  Zofia  Kroc złożyła  interpelację  w  sprawie  zamontowania  lustra  drogowego  przy
skrzyżowaniu ul. Magazynowej z u. Parkową.

(stanowi załącznik)

Ad. 14
Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

(stanowi załącznik)

W dyskusji głos zabrali: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Kroc, Radny Michał Trzoska, Pan
Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  Miasta,  Pan Wojciech  Rykowski  Główny Specjalista  w Wydziale
Inwestycji i Remontów, Radny Jakub Wolski, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski,
Radny  Lech Aniszewski,  Radny  Michał  Zieliński,  Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału
Spraw Komunalnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 15
Sprawy różne- dyskusja.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  do  Rady  Miejskiej
wpłynęły następujące pisma:
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1. Rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Łódzkiego  w  sprawie  stwierdzenia  nieważności
uchwały Nr LXIV/467/2022 z 24 listopada 2022r w sprawie określenia stawki za 1 kilometr
przebiegu pojazdu – data wpływu 28 grudnia 2022 roku. 
2. Rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Łódzkiego  w  sprawie  stwierdzenia  nieważności
uchwały Nr LXIV/465/2022 z 24 listopada 2022r w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat
za  zajęcie  pasa  drogowego  dróg  gminnych  Miasta  Łowicza  na  cele  związane  z  budową,
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg
3. Informacja  w  sprawie  otrzymania  dotacji  przez  Kolegium  Zakonu  Pijarów  Łowicz  na
realizację zadania – konserwację dekoracji  malarskiej  Kościoła  p.w. Matki Bożej  Łaskawej
i św. Wojciecha.
4. Wszczęcie postępowania w sprawie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy
Miasta Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na
rok 2023.
5. Pismo z prośbą o zajęcie się wolnożyjącymi kotami.
6. Wszczęcie postępowania w sprawie uchwały  w sprawie określenia Zasad udzielania dotacji
celowych  z budżetu  Miasta  Łowicza  na  dofinansowanie  przedsięwzięć  mających  na  celu
poprawę jakości powietrza oraz zmniejszenie emisji  pyłów i  gazów cieplarnianych poprzez
wymianę  źródeł  ciepła  i  poprawę  efektywności  energetycznej  w  lokalach  mieszkalnych
znajdujących  się w budynkach mieszkalnych  wielorodzinnych  w ramach Programu „Ciepłe
Mieszkanie” Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi na
terenie Miasta Łowicza.
7. Skarga  na  nienależyte  wykonywanie  przez  Burmistrza  Miasta  Łowicza  opieki  nad
wolnożyjącymi kotami. - Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby Skargę przekazać
do rozpatrzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

(stanowią załączniki)

W dyskusji głos zabrali: Radny Michał Trzoska, Radny Lech Aniszewski, Radny Robert Wójcik,
Radna Zofia Kroc, Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski,  Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz
Miasta,  Pan  Wojciech  Rykowski  Główny  Specjalista  w Wydziale  Inwestycji  i  Remontów,
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  Pan Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału
Spraw Komunalnych.

Ad. 16
Przyjęcie planów pracy komisji i Rady Miejskiej na 2023 rok.

Radny  Michał  Trzoska  zaproponował  zmianę  terminu  posiedzenia  z  29  czerwca  2023  roku
na 22 czerwca 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził,  że jest kworum i zaproponował
głosowanie przejęcia planów pracy komisji i Rady Miejskiej w Łowiczu na 2023 rok ze zmianą
zaproponowaną przez Radnego Michała Trzoskę.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
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2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska  jednogłośnie
przyjęła plany pracy komisji i Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 17
Następna sesja Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski planowana jest w dniu 23 lutego 2023 r.
o godz. 10.00 z następującym tematem:

a.i.1. Informacja o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o.o.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował o planowanych Komisjach.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 2 lutego   2023 r.   godz. 15.00 
Komisja Rewizyjna 6 lutego   2023 r.   godz. 10.00 
Komisja Społeczna 13 lutego   2023 r.   godz. 15.00
Komisja Mieszkaniowa i Socjalna 23 lutego   2023 r.   godz. 14.00
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 15 lutego   2023 r. godz. 15.00 -
Komisja Budżetu i Finansów 15 lutego   2023 r. godz. 15.00

Ad. 18
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady LXX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
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Protokołowała:

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
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